
afzegging deelnamen Hofstad aan wijktafel Binnenstad

Geachte heer van Puijenbroek,

Hierbij zegt het Comité Hofstad haar deelnamen aan de overleggen binnenstad op.

Gezien de drukke werkzaamheden van het Comité hebben zij besloten een aantal
overleggen uit hun agenda te schrappen.

Het Comité Hofstad heeft de afweging gemaakt om het overleg binnenstad niet meer bij te
wonen en zich geheel te concentreren op de Hofstad.

Het Comité Hofstad dankt u voor de goede samenwerking en wenst het overleg alle goeds
toe voor de toekomst.

Met vriendelijke groet,

Namens het Comité Hofstad

Monica van Hoorn


